
* Orientering (O) Drøftelse (D) Beslutning (B) 

                Dagsorden til skolebestyrelsesmøde 

 

 

 
Dato: 13.01.2025 

 

 
Tidspunkt: 17.00 – 18.00 (Julefrokost fra kl. 18.00) 

  

 
Sted: Mødelokale Prisme 

 

 

Mødedeltagere: 

 

Forældre - almen: 

Dagmar Feddern Donbæk (DFD) – Formand & mødeleder 

Kasper Løgstrup (KL) – Næstformand & ordstyrer 

Rasmus B. Johnsen (RBJ) 

Lene Buhl Køster (LBK) 

Mette Nielsen (MN) 

Pernille Mosekjær Schrøder (PMS) 

 

Forældre – A-klasserne: 

Elisabeth Iversen (EI) 

 

 

Medarbejdere:  

Christina Madsen (CM) 

Ulla Bisgaard Kristensen (UBK) 

  

Elever: 
Line Nina Bjørndahl Høyer - Elevrådsformand 

Viktor Tristan Keldal - Elevrådsformand  

 
Skolens ledelse:  

Skoleleder Karin Svendsen (KS) – referent 

Pædagogisk leder – Heidi Jespersen  

 
Gæster:  

 

Fraværende: 
Elisabeth, Heidi, Line  

Punkt (+ansvarlig) Hvordan behandler vi 
punktet? * 

OBS Forberedelse 

Tid Referat - hvem gør hvad hvornår? 
OBS: Beslutning, deadline og kommunikation 

Er vi kommet omkring temaer, der er vigtige at give mere tid på et fremtidigt bestyrelsesmøde? Noter dette under ”kommende punkter”. 

1) Lande i rummet & velkommen  
- Dagmar 

a) Godkendelse af dagsorden 

b) Noget til eventuelt? 
 

B 5  

2) Skolens arbejde 

Generel orientering fra Skoleleder. 
- Karin 

O 

- læs medsendte 
skriv fra Karin. 

- Der er tid til input 

og spørgsmål. 

15 2)  

Nyt fra de to formænd fra elevrådene først. 
Udskolingens elevråd 

A-klassernes elevråd, et møde i år, hvor vi har valgt næstformand og formand.  

 

• Den 26. februar kl. 15 holder vi Indvielse den nye ASF bygning, her er hele bestyrelsen meget velkommen, I får også en 

formel indbydelse. I uge 5 flytter vi ind med eleverne. Vi glæder os rigtigt meget.    

• Vi har ikke hørt noget om mulighederne for enden af Rughavevej endnu. Men en nær kollega fortæller at de kigger på det.  

• Vi har lige nu Terminsprøver både i almen og i ASF.   

• Vi er lige på trapperne til at sende en fagfordelingskøreplan ud til personalet, den er gennemarbejdet med MED udvalget, og 

vi har særligt rettet til i forhold til pædagogernes inddragelse, så det bliver mere tydeligt. Vi havde en god proces sidste år, så 
det bygger vi videre på.   
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• Vi afventer, om vi får en ny Arbejdstidsaftale for lærerne i Viborg kommune, eller om man vælger at opsige den. Bliver den 

opsagt skal vi på de enkelte skoler efterleve A20. Vi har et rigtig godt samarbejde med vores TRer på skolen, så det skal vi 

nok finde ud af sammen indtil der igen ligger en lokal aftale.   

• Mette vores pædagogiske leder i ASF er i lykkelige omstændigheder og går på barsel i slutningen af februar. Vi har været så 

heldige at ansætte en ledervikar Anette Smidt, der kommer fra en stilling som udskolingsleder på Vestre skole.    

• Økonomien ser umildbar fin ud, vi skal ikke ud at afskedige, men i stedet i gang med at vurdere, hvad vi vil prioritere, evt. 

ansættelser og investeringer mv. Det dykker vi ned i til mødet i februar.   

• Den 3/2 har vi pædagogisk aften med alle medarbejdere, her skal vi arbejde videre med prioriteringer af ressourcer, timebank, 

valgfag og juniormesterlærer næste år.   

• Vi har mange elever udenfor distriktet.  

 

3) Bestyrelsens arbejde 
a) Opfølgning på mødet med 

Nordre Skole den 

13.november 2024. 

b) Opfølgning vedr. 

skolepatrulje – Lene. 

c) Opfølgning vedr. 

parkeringspladser foran 

indskolingen. 

 

O + B 15 3a)  

Vi ønsker at gentage succesen, så vi igen har et arrangement for vores forældrerødder. Vi mødes ikke igen i de to store bestyrelser, men 
formænd og skoleledere mødes igen.  

 

3b) 
Repræsentant fra Teknisk udvalg undersøger proceduren for oprettelse af skolepatrulje.  

 

3c) 
Dagmar har været i kontakt med forvaltningen, og der undersøges hvorfor man gik fra skrå parkering til parallelparkering.  

5) Opfølgning på forældreråd i A-

klasserne. 

- Karin og Elisabeth 

O + B 

- Der er afholdt et 

møde med 
pædagogiske ledere i 

A-klasserne. Hvad er 

behovet for evaluering 
og opfølgning 

fremadrettet? 

15 Udskudt, så Elisabeth kan deltage.  

6) Eventuelt 
 

 5 - OBS: Næste bestyrelsesmøde den 5. februar starter allerede kl. 17.30! 
 

7) Evaluering af mødet  5  

   Kommende punkter til dagsordenen: 

 

- Skolemælk efter sommerferien.  
 

- 50-års jubilæum december 2025.  

 
- Principper vedr. digitale og sociale medier - Hvad anbefaler skolen? – Det vil være godt med deltagelse fra Berit.  

 

- Skolebestyrelses-tjek: Vi gør status på samarbejdet, møderne mm.? Genbesøg roller på møderne. 
Temaer for skoleåret/årshjul? 

 

- Drøftelse af forældre klager / henvendelser / store krav til eget barns trivsel – indblik i hvilke opgaver skolen møder i 
forældresamarbejdet. 

 

- Opfølgning og understøttelse af forældrerådsarbejdet i almen fremadrettet. 
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- Genbesøge forældrerepræsentanternes roller/opgaver mellem møder. 
 

Forældrerepræsentanterne mødes og kigger på noget af ovenstående sammen i marts.  

 


